

行程亮点

Highlights



费斯



舍夫沙万



1晚入住沙漠酒店



Sahara Desert Safari with camel ride 撒哈拉沙漠及体验骑骆驼



Atlas Film Studio 阿特拉斯电影工作室



King Hassan II Mosque (entrance included) 哈桑二世清真寺(包含入门票)

行程简介

第一天

- 吉隆坡 - 卡萨布兰卡 (95公里) - 拉巴特 (午/晚).

- 机场集合办理登记手续,前往卡萨布兰卡。
- 拉巴特市区观看麦地那老城、议会大厦、皇宫、火车站、摩洛哥邮局、哈桑塔、穆罕 默德五世陵墓(含门票)和乌达亚斯古堡。

第二天

拉巴特(295公里)- 舍夫沙万

(早/午/晚)

舍夫沙万~里夫山脉最美丽的城镇之一。它以其阴凉的麦地那山谷、带有蓝色的门、 锻铁窗和白色的瓦屋顶的房屋而闻名。当地市场充满了居民传统的服饰和商店里展示 了精美和色彩缤纷的商品。是一座保留了阿拉伯-安达卢西亚艺术和传统城市的魅力。

第三天

- 舍夫沙万(251公里) - 费斯

(早/午/晚).-

菲斯市区参观 13 世纪的 Fexs El Jedid、非斯皇宫、Mellah 犹太区,并在观景台拍 照留念, 欣赏 Fes El Bali、卡鲁伊因清真寺和大学、穆莱伊德里斯扎维耶、穆莱伊 德里斯二世陵墓、传统摩洛哥皮革制革厂和摩洛哥著名的地毯屋的全景。

第四天

- 费斯(463公里) - 梅如卡(54公里) - 厄夫特(早/午/晚)

- 梅如卡~前往梅如卡的途中穿过阿特拉斯中部的山脉和雪松树林,经过伊夫兰、被称 为"摩洛哥的瑞士"。然后,继续前往厄夫特途经Tizi n' Talghamt道路。
- 体验入住1晚沙漠酒店。

第五天

厄夫特(40公里)-里萨尼(162公里)-托德拉峡谷 (172公里) - 瓦尔扎扎特 (早/午/晚)

- 撒哈拉沙漠之旅~乘坐四驱越野车穿越电影(阿拉伯的劳伦斯)里头壮观的厄尔切比 沙丘。体验在雄伟的沙丘上骑骆驼散步和见证沙漠地平线上的日出或 日落并捕捉壮丽景色的难忘照片。(日出或日落均以当时天气为准)
- 里萨尼市区观看17世纪的古堡和阿巴尔堡遗址。
- 托德拉峡谷~世界上最壮观的峡谷之一。
- 陶里尔特古堡~一座历史悠久的城堡之一。让您可以一睹摩洛哥的建筑和迷人历史的 魅力。

行程简介

第六天

瓦尔扎扎特(200公里) - 马拉喀什 (早/午/晚) -

- 阿特拉斯影城电影制片厂(包含入门票)~世界上最大的电影制片厂之一,是许多著名 电影和电视节目的拍摄地,包括角斗士、权力的游戏和阿拉伯的劳伦斯。
- 阿伊特本哈特 ~ 联合国教科文组织世界遗产之一。这是一个由泥砖建筑组成的坚固村 庄,曾有许多电影和电视节目中取景。
- 马拉喀什市区参观著名的露天市场和传统的摩洛哥 Fondouk。

第七天

- 马拉喀什

(早/午/晚) -

- 马拉喀什市区观看梅纳拉花园、萨阿迪陵墓、巴伊亚宫殿、库图比亚和达西赛义德博 物馆。
- Djemaa el Fna 广场 ~ 日落后,您将有机会看到,杂技演员,摊贩,耍蛇者和魔术师 即将展现一个永无止境的表演。

第八天 - 马拉喀什(243公里) - 卡萨布兰卡

(早/午/晚)

- 索维拉市区参观索维拉城墙、麦地那、港口城堡和斯卡拉。
- 卡萨布兰卡市区参观皇宫、安法别墅和滨海大道拍照留念。
- 哈桑二世清真寺(包含如门票)~非洲第二大清真寺,尖塔为689英尺。。

第九天 - 卡萨布兰卡 - 吉隆坡

(早)

早餐后,送往卡萨布兰卡国际机场返回吉隆坡

Travel Itinerary

DAY1

Kuala Lumpur – Casablanca (95km) – Rabat

- Assemble at airport check in, flight to Casablanca
- Rabat city tour view the Medina (Old City), the Parliament House, the Royal Palace, the train station, the Maroc post office, the Hassan Tower, the Mausoleum of Mohammed V (entrance included) and the Oudayas Kasbah.

DAY 2

- Rabat (295km) - Chefchaouen

(B/L/D) -

(L/D)

• Chefchaouen ~ is one of the most beautiful towns of the Rif mountains. It is famous for its shady valleys Medina, its white houses with blues doors and wrought iron windows and tile roofs. The local markets of Chaouen are animated with traditionally dressed habitants and colourful goods beautifully displayed. Chaoun offers to visitors the charm of a city which has preserve the Arab-Andalusia art and traditions

DAY 3

- Chefchaouen (251km) - Fes

(B/L/D)

• **Fes city tour** to view the 13th century Fexs El Jedid, the Fes Royal Palace, the Mellah Jewish Quarter and photo stop at the View Point to have a panoramic view of the Fes El Bali, the Karaouiyine Mosque & University, the Moulay Idriss Zawiya, mausoleum of Moulay Idriss II, the Traditional Moroccan Leather Tanneries and the Moroccan famous Carpet House.

DAY 4

Fes (463km) – Merzouga (54km) – Erfoud

(B/L/D)

- Merzouga ~ via the mountains and the cedar woods of the middle Atlas passing by Ifrane, known as "the Switzerland of Morocco". Before continue to Erfoud through the Tizi n' Talghamt Pass.
- 1 night experience stay in Desert hotel.

DAY 5

Erfoud (40km) – Rissani (162km) – Todra Gorge
 (172km) – Ouarzazate (B/L/D)

- Sahara Desert Safari ~ Hop on a 4WD to cross the spectacular dunes of Erg Chebbi, featured in the film 'Lawrence of Arabia'. Experience a camel ride to witness sunrise or sunset on the horizon of the vast desert and capture memorable photos of the magnificent view of the desert. (sunrise or sunset is subject to weather conditions.)
- Rissani city tour to view the Kasbah of the 17th century and the Ksar Abbar ruins
- Todgha Gorge ~ one of the most spectacular canyons in the world.
- **Kasbah of Taourirt** ~ one of the historic citadel offers a fascinating glimpse into Moroccan architecture and history.

Travel Itinerary

DAY 6

- Ouarzazate (200km) - Marrakesh

(B/L/D)

- Atlas Film Studio (entrance included) ~ It is one of the largest film studios in the world and has been the filming location for many famous movies and TV shows, including "Gladiator," "Game of Thrones," and "Lawrence of Arabia."
- **Kasbah of Ait Ben Haddou** ~ one of the UNESCO World Heritage Site. It is a fortified village made up of mud-brick buildings, and it has been featured in numerous films and TV shows.
- Marrakesh city tour to see the famous Souk and the traditional Moroccan Fondouk

DAY 7

Marrakesh

(B/L/D)

- Marrakesh city tour to see the Menara garden, the Saadian tombs, the Bahia palace, the Koutoubia and the Dar Si Said museum.
- **Djemaa el Fna Square** ~ It is known for its lively atmosphere, street performers, snake charmers, and food stalls. It's a must-visit place to immerse yourself in the sights and sounds of Moroccan culture.

DAY 8

- Marrakesh (243km)- Casablanca

(B/L/D)

- **Essaouira city tour** to see the city walls, Medina, Citadel by Harbour and the Scala.
- Casablanca city tour to see the Royal Palace, the Anfa villas and photo stop at the Corniche.
- **King Hassan II Mosque** (entrance included) ~ is it a second largest mosque in Africa with the tallest minaret at 689 feet.

DAY 9

Casablanca → Kuala Lumpur

(B/-/-)

• After breakfast, transfer to Casablanca airport take a pleasant flight back to Kuala Lumpur.

酒店 Hotel

1N Rabat 4* NJ Hotel or similar class







1N Chefchaouen 4* Parador Hotel or similar class

1N Fes 4* Escale Hotel or similar class





1N Erfoud 4* Kasbah Xaluca Hotel or similar class

1N Ouarzazate 4* Kenzi Azghor Hotel or similar class





酒店 Hotel

2N Marrakesh 4* Nassim Hotel or similar class







1N Casablanca 4* Odyssee Hotel or similar class

GRD-9ECC 9D8N Casablanca / Rabat / Chefchaouen / Fes / Erfoud / Merzuoga /Marrakesh Package

Validity Date: 01 Nov 2023 - 31 Mar 2024

Package Rate (MYR) Per pax

Description	Twin Sharing	Single Supplement
2 Adult	9,898	1520
4 Adult	7,798	1520
6 Adult	7,198	1520
8 Adult	7,098	1520

Package Details

- Min 2 pax adult (GV2) per booking.
- Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- Child with bed 70% of adult fare. (Age 2 11)
- Child no bed 50% of adult fare. (Age 2 11)
- Prices are quoted per person in RM & subject to change without prior notice
- Meal stated as per itinerary.
- English speaking guide during the tour, mandarin speaking guide is subject to availability
- Non-refundable deposit of RM 2000/pax upon booking confirmation.
- Room accommodation head count only count on guest, non-guest will not count into room accommodation Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice
- The Management reserves the right to alter, amend, delete or add to these conditions or withdraw the package at any time without prior notice.